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PROTOKÓŁ Nr LXI/2023 

zwyczajnej sesji Rady Gminy w Siennicy 

odbytej w dniu 07 września 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 907,  a zakończono o godz. 1148. 

Na ogólną liczbę 15 radnych, udział wzięło 15 tj. 100 % składu Rady wg załączonej listy obecności. 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Duszczyk - Wójt Gminy 

2. Pani Renata Nowakowska – Skarbnik Gminy 

3. Pani Agnieszka Uścińska- Radca Prawny UG 

oraz 27 sołtysów (przewodniczących rad sołeckich). 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy i realizacji podjętych uchwał.  

4. Interpelacje, oświadczenia i zapytania radnych. 

5. Realizacja bieżących zadań inwestycyjnych. 

6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

▪ zmieniająca Uchwałę Nr LIII.0007.430.2022 Rady Gminy w Siennicy z dnia 29 grudnia 2022 

r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2029; 

▪ w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok; 

▪ w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze 

inkaso, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso na terenie 

gminy Siennica; 

▪ w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół im. Hipolity i Kazimierza Gnoińskich w Siennicy; 

▪ w sprawie zamiaru likwidacji Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Hipolity  

i Kazimierza Gnoińskich w Siennicy; 

▪ w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

im. Hipolity i Kazimierza Gnoińskich w Siennicy; 

▪ w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomnika 

przyrody; 

▪ w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Siennica na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie; 

▪ w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Siennica na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie. 

▪ w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego teren działki nr 485 w miejscowości Siennica, gmina Siennica 

▪ w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego teren działek nr 75/3, 75/23, 75/31, 77/6, 77/18, 77/17, 77/3 w 

miejscowości Nowa Pogorzel, gmina Siennica 

7. Sprawy różne i wolne wnioski. 

8. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

9. Zamknięcie sesji. 
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Ad. pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zenon Jurkowski, witając wszystkich 

uczestników obrad. 

Na podstawie listy obecności radnych Pan Przewodniczący stwierdził, że obrady oraz podejmowane 

uchwały będą prawomocne. 

 

Ad. pkt 2 

Pan Wójt Stanisław Duszczyk zgłosił wniosek o usunięcie z porządku obrad uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr LIII.0007.430.2022 Rady Gminy w Siennicy z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2029 

Pan Wójt wyjaśnił, że nie doszło do skutku podpisanie umowy, która miała wpływ na WPF. 

 

Głosowanie nad wnioskiem o usunięcie z porządku obrad uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

LIII.0007.430.2022 Rady Gminy w Siennicy z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2029 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad, po wprowadzonych zmianach 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Ad. pkt 3 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od 23 czerwca 2023 r.  września 2023 r. oraz 

realizacji podjętych uchwał.        
(Sprawozdanie w załączeniu) 

Pan Wójt- prace ulica Ogrodowa rozpoczną się najprawdopodobniej w przyszłym tygodniu, zakończenie 

planowane na początek grudnia, w sierpniu była umowa podpisana. 

 

Ad. pkt 4 

Interpelacje, oświadczenia i zapytania radnych. 

Brak było interpelacji, oświadczeń  i zapytań radnych. 

 

Ad. pkt 5 

Realizacja bieżących zadań inwestycyjnych. 

 
(materiały w załączeniu) 

Pan Wójt przedstawił realizację zadań inwestycyjnych. 

Pani Teresa Łojszczyk- nie jest podana długość odcinka? Co w kolejnych planach? 

Pan Wójt- 244 metry. Budżet Pani zna. Złożyłem wniosek, by ta droga znalazła się w dofinansowaniu. 

Również Tartaczna, Cicha… Chcemy żeby ta droga była zrealizowana w całości. 

Pani Monika Soczewka- kiedy jest możliwość naprawy ubytków w asfalcie? 

Pan Wójt- wrzesień, październik wszystkie drogi asfaltowe. 

Pan Aleksander Kot- ulica Zachodnia jest nieskończona, tam ruchu nie puszczą. Że w jakiejś gminie już 

kończą. 

Pan Wójt-  może gmina jest dość mało skanalizowana. Proszę o wskazanie mi kadencji gdzie było tylko 

zrealizowane. 

Pan Przewodniczący- w poprzedniej kadencji były projekty realizowane. Nasza gmina rozwija się. 

Pan Robert Broda- wykonanie budżetu 6 %, powołałem komisję zgodnie z harmonogramem komisji. Na mój 

wniosek był inspektor nadzoru. Pan Wójt omówił wszystkie inwestycje. Nie wygląda to tak źle , jak mówiły 

suche fakty. Główne inwestycje są ślamazarnie prowadzone. Grzebowilk, Starogród odwiedziliśmy. W 

Starogrodzie prace trwają, w Grzebowilku również. Trzeba mobilizować wykonawców. Lustracja wszystko. 
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Pan Marek Soćko- droga 802 w kierunku Świętoch, czy będą robione zjazdy do posesji w niektórych 

miejscach zrobiła się kostka, duże sprzęty do firmy jeżdżą 

Pan Przewodniczący- jaki etap, jaki odcinek? 

Pan Wójt- jak wspomniałem w sprawozdaniu mamy projekt, ale nie mamy zapytań. Firmy mają terminy 

zarezerwowane do końca roku. Projekt od drogi wojewódzkiej I przetarg. Mam ok. 180 tyś na ten cel. 

Pani Hanna Dąbrowska- przyszłość drogi Nowy Zglechów- Swoboda? 

Pan Wójt- złożyliśmy wniosek do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Mamy zapewnione od Wojewody, 

że  do 15 listopada przez zatwierdzeniem budżetu. 

Pan Robert Broda- droga Tartaczna, projekt , termin wykonania? Cieszę się, że udało się znaleźć inne 

rozwiązanie niż wykostkowanie terenu przedszkola. Lepsze rozwiązanie dla dzieci. 

Pan Bartłomiej Czajka- szczegóły drogi przedszkola, stadion II etap. 

Pan Wójt – szczegółowe opracowanie mogę udostępnić. Dostaliśmy decyzję nakazującą. Dzięki Panu P…wi 

zostało to zrealizowane. Po realizacji będziemy mieli kontrolę. Stadion termin do końca października, 

czekamy na wykonawcę. 

Pan Bartłomiej Czajka- Pan Kozera przedstawił to inaczej… 

Pan Przewodniczący-a co z trybunami, ogrodzenie stadionu. 

Pan Wójt- trybuny, nie wszystko możemy zrobić naraz.  

Pani Hanna Dąbrowska-zgłaszałam postawienie znaku, granicy terenu zabudowanego ze względu na szybką 

jazdę. 

Pan Wójt- znak jest zamówiony. 

Pan Przewodniczący- lustracja, byliśmy w terenie. Grzebowilk trwały prace na ulicy Zachodniej. Problemem 

była ulica Mazowiecka. Pana Wójta prosimy o mobilizację wykonawcy, by ta inwestycja nie trwała tak 

długo. Fundusz sołecki, czy wszystkie zadania zostały zakończone? 

Pan Wójt- do końca września zostały zrealizowane. 

Pan Przewodniczący- 23 lipca nie było wody. 

Pan Wójt- trudno mi powiedzieć, co się działo. Wydobycie dzienne wzrosło. Mamy wykonany I etap. 

Wzrost zużycia wody jest zauważalny od razu. Rozbiór był tak duży. 

Pan Przewodniczący- widać efekty, bo takich braków w zeszłe wakacje było dużo więcej, osiedla się 

rozrastają. 

Pan Bartłomiej Czajka- czy z cmentarzem jesteśmy pewni , że zostało to udrożnione? 

Pan Wójt- po udrożnieniu było widać, w jednej studni gejzer. Ostatecznie dowiemy się jak będzie mokro. 

Pan Przewodniczący- dziękuję Spółce Wodnej. Plan ulica Strażacka od Wierzbowej do końca zabudowań? 

Pan Wójt- chcemy pozyskać działki, rozmawiałem z Panem Przewodniczącym żeby projekt powstał. 

Złożyliśmy Polski Ład, ale projekty zaraz nam się skończą, musimy projektować dalej. 

Pan Przewodniczący- projekt ulica Tartaczna? 

Pan Wójt- ZRID, projekt termin nam przesunie, ale lada chwila mają nam go dostarczyć. 

Pan Przewodniczący- prosimy o informację jak tylko coś będzie widomo. Tych ulic nie dało się zrobić 

inaczej, musi być ZRID.  
(10 minut przerwy) 

Ad. pkt 6 

Podjęte zostały następujące uchwały: 

 

Uchwała Nr LXI.0007.487.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 07.09.2023 r. w sprawie zmian                 

w budżecie gminy na 2023 rok 

 

Pani Renata Nowakowska przedstawia projekt uchwały dotyczący zmian w budżecie gminy na 

2023 rok. 

Pan Przewodniczący- Modernizacja dróg gminnych 30 tyś, czy to uzupełnienie ubytków? 

Pan Wójt- wykup działek na odszkodowanie. 

Pan Przewodniczący- sprężarka do przedszkola? 

Pan Wójt- sprężarka jest potrzebna do pracy pomy ciepła. 

 

Głosowanie: 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 
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Uchwała Nr LXI.0007.488.2023 Rady Gminy w Siennicy z dnia 07.09.2023 w sprawie poboru 

podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkaso, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso na terenie gminy Siennica 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały, w którym jedyna zmiana która nastąpiła to nowy sołtys w 

sołectwie Pogorzel oraz przypomniał Radnym którzy są równocześnie sołtysami, aby nie głosowali 

tej uchwały. 

Pan Przewodniczący również przypomniał Radnym (sołtysom), by nie głosowali. 

Głosowanie: 

za – 13 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 
( dwóch Radnych nie głosowało) 

(5 minut przerwy) 

 

Uchwała Nr LXI.0007.489.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 07.09.2023 r. w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Hipolity i 

Kazimierza Gnoińskich w Siennicy. 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Pan Wójt- brak kandydatów do szkoły, ogólnie zgłosiło się 7 osób, nikt z pierwszego wyboru. 

 

Głosowanie: 

za – 10 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 5 głosów 

 

Uchwała Nr LXI.0007.490.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 07.09.2023 r. w sprawie zamiaru 

likwidacji Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Hipolity i Kazimierza Gnoińskich 

w Siennicy 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 10 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 5 głosów 

 

Uchwała Nr LXI.0007.491.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 07.09.2023 r. w sprawie zamiaru 

likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Hipolity i 

Kazimierza Gnoińskich w Siennicy  

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 9 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 6 głosów 

 

Uchwała Nr LXI.0007.492.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 07.09.2023 r. w sprawie 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomnika przyrody 
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Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Pan Wójt- gąsienica ma być zabezpieczona. 

Pan Robert Broda- przybliżony koszt? 

Pan Wójt- ok. 17 tyś.zł. 

 

Głosowanie: 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Uchwała Nr LXI.0007.493.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 07.09.2023 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy Siennica 

na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie; 

(Działka nr 576 Starogród) 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

 

Pan Przewodniczący- koszty jakie? 

Pan Wójt- to nam płacą. 

Głosowanie: 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

 

Uchwała Nr LXI.0007.494.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 07.092023 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy Siennica 

na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie 

(Działka nr 247 Nowa Pogorzel) 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Głosowanie: 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Uchwała Nr LXI.0007.495.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 07.09.2023 r. w sprawie uchwalenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren działki nr 485 w 

miejscowości Siennica, gmina Siennica 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Głosowanie: 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Uchwała Nr LXI.0007.496.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 07.09.2023 r.  w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego teren działek nr 75/3, 75/23, 75/31, 77/6, 77/18, 77/17, 77/3 w miejscowości Nowa 

Pogorzel, gmina Siennica 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący- było spotkanie z mieszkańcami tych działek, będzie przejrzystość i spójność. 
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Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 
(jeden Radny nie głosował) 

Ad. pkt 7 

Sprawy różne i wolne wnioski    (Jedna Radna opuściła posiedzenie) 

Pani Teresa Łojszczyk- usunięcie zakrzaczenia przy drogach, Starogród w stronę wolińskiej drogi. 

Pan Wójt- zakrzaczenia zostawiamy na październik-listopad. 

Sołtys z Majdanu zgłosiła prośbę o wykoszenie przystanków. 

Pani Teresa Łojszczyk- jak sytuacja windy w szkole? 

Pan Wójt- rozmawiałem z Panią Dyrektor, czekamy cierpliwie, wniosek był składany, beneficjentem 

jest szkoła oczywiście. 

Pani Teresa Łojszczyk- Ośrodek Zdrowia dlaczego po tylu latach jest zmiana godzin otwarcia? 7.30 

jest to dość późno. 

Pan Wójt- wydaje mi się, że tutaj chodzi o czas pracy, bo chyba nie do końca był unormowany u 

niektórych osób, kwestie formalne czasu pracy personelu, który tam pracuje. 

Pan Daniel Wawryniuk Przewodniczący Komisji Skarg przeczytał skargę, która wpłynęła do 

wiadomiść Komisji oraz  protokół z posiedzenia Komisji z dnia 31 sierpnia 2023 r.  

(ksero materiałów w załączeniu) 

Pan Przewodniczący – skarga w kompetencji Wójta. 

Pani sołtys ze Starogrodu- droga nad Świder, jest zarośnięta, proszę o interwencję, bo jest bardzo 

słana widoczność. 

Pan Wójt- proszę się zgłosić do Pani Justyny Chrzanowskiej-Rogala. 

Pan Przewodniczący- proszę Pana Wójta o przekazanie i dopilnowanie tematu. 

Pan Stanisław Majszyk- chciałbym zwrócić uwagę na place zabaw, ostatnio zdarzyła się sytuacja w 

Polsce, że dziecko zginęło. Druga sprawa czy była, by możliwość dokończenia parkingu? Trzecia 

sprawa rów przy drodze wojewódzkiej, teraz woda od samego Mikanowa będzie wpływała do bagien, 

będzie to bardzo kłopotliwa sprawa. Nie wiadomo czyja tu będzie odpowiedzialność. 

Pan Wójt- co roku robimy roczne przeglądy placów zabaw. 

Pan Przewodniczący- Panie Wójcie proszę zajęcie się tą sprawą.  

Kolejna rzecz doświetlenie przejść dla pieszych oraz wyjazd z ulicy Tartacznej. 

Pan Wójt- nie udało nam się otrzymać środków z „BOM-u”, tu jest zbyt krótki czas między sesją ,a 

komisją bym mógł coś o tym powiedzieć. 

Pan Przewodniczący- rozumiem, że mało czasu minęło ale proszę zanotować, bo to chodzi o 

bezpieczeństwo naszych mieszkańców. 

Jeden z sołtysów- jeśli chodzi o Ośrodek Zdrowia, ciężko jest się dodzwonić, a jak się uda to Panie 

nie są miłe. 

Pan Wójt- powinno to się ustabilizować, będzie możliwość zapisu i osobiście i telefonicznie oraz on-

line. Dajmy chwilę nowej Pani Kierownik, by mogła się wykazać. To nie jest proste rozwiązanie, 

zwłaszcza, że osób chętnych jest zawsze więcej niż miejsc. 

Pani sołtys- tu potrzeba odrobinę po prostu życzliwości. Kolejna sprawa PGE kładzie jakieś 

przewody, narobili dużego bałaganu. Przyjdzie zima, woda będzie spływała. Chcę zgłosić do Pana 

Wójta czy da się coś z tym zrobić. 

Pan Wójt- oczywiście Pani sołtys ma rację. W dniu dzisiejszym ma się odbyć potencjalny odbiór tych 

prac, natomiast już rozmawiałem wczoraj, Pani Kierownik miała uczestniczyć w tym odbiorze. 

Oczywiście takich robót nie odbierzemy. Firma niestety niechlujnie to wykonuje. Będziemy ich 

zmuszali do naprawy i tym czasie płacą za zajęcie pasa drogowego. 

Pani sołtys- proszę o wystosowanie pisma do powiatu, bo u nas na zakręcie, jest rozsypane kruszywo, 

są zadołowania. 

Pan Wójt- oczywiście pismo wystosuję, następnym razem proszę aby nie czekać na sesję tylko od 

razu powiadomić zarządcę drogi, oni czasami nie wiedzą, że coś się dzieje. 
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Pani Teresa Łojszczyk- zakrzaczenia na zakręcie w stronę cmentarza, jest brak przejrzystości na 

drodze. 

Pan Bartłomiej Czajka- ulica Leśna od PSZOKu są duże zadołowania, ja się przypominam od kilku 

miesięcy. 

Pan Przewodniczący- proszę o dopisanie jeszcze końcówka ulicy Tartacznej, tam są dwa duże doły. 

 

 

Ad. pkt 8 

Przyjęte zostały jednogłośnie protokoły z sesji z :  22 czerwca 2023 roku i 27 lipca 2023 roku.  

 

Ad. pkt 9 

Dziękując wszystkim za udział w obradach, Pan Przewodniczący dokonał zamknięcia                                      

LXI zwyczajnej sesji Rady Gminy w Siennicy. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 
Protokołowała:        

insp. d/s Sekretariatu       Przewodniczący Rady Gminy 
Magdalena Szczurowska 

       /-/ Zenon Jurkowski 
 


